



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

---

**Parents' Letter No. 13 / 第十三號家長信**

28 March 2025

Dear Parents/Guardians,

**Summer Uniform**

Please be informed of the following matter:

**Summer Uniform**

With effect from 1 April 2025 (Tuesday), students may opt to wear their summer uniform. Starting on 28 April 2025 (Monday), it will be compulsory for all students to wear summer uniform. Please refer to the school uniform rules and regulations in the students' handbook, to ensure that your child/ward has proper uniforms and appearance when attending school. Failure to comply with school uniform rules and regulations may result in a black mark being issued which may have an adverse effect on your child's / ward's conduct grade and, possibly, promotion to a higher form.

**更換夏季校服**

學生可於 2025 年 4 月 1 日(星期二)起，選擇穿著夏季校服上學。從 2025 年 4 月 28 日(星期一)起，所有學生必須穿著整齊夏季校服回校上學。有關夏季校服的詳細式樣，請參閱學生手冊內的校服規則。煩請家長督促子女穿著整齊校服上學。若學生的校服不合規格，將會被記缺點，並影響操行的評級，甚至影響升級。

Yours faithfully,

LEE Tung-ching

Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.  
此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。